



الرقم:- 2018/6/239

To: Jordan Securities Commission			2 (16) N	السادة هيئة الاوراق المالية
Amman Stock Exchange		٧	* يدرمية كا	السادة بورصة عمان
Date:30/4/2018		(	که الیه عمر الیه رمزال	التاريخ:-30/4/2018
Subject: The Resolutions Of The General  Assembly Meeting		نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي ( للم		
The Ordinary General Assembly Meeting of (The Housing Bank for Trade and Finance) was held on (30/4/2018) at (Le Grand Hotel - Amman), the shareholders participation in the Assembly Meeting was (95.57%).  The following decisions were adopted at the Meeting:-		عقد يوم الاثنين الموافق 2018/4/30 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة (بنك الاسكان للتجارة والتمويل). وذلك في (فندق لوغرائد/عمان) وبلسبة حضور (75.5%). تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-		
Subject:	Inso (X who appl	) ere		। मिट्टलं हुड:-
1. Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 23/4/2017	Х		پيئة العامة العادي السابق	1. المصادقة على محضر اجتماع ال والمنعقد بتاريخ 2017/4/23
2. Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2017 and the Bank's action plan for 2018	х			2. المصادقة على تقرير مجلس الادارة ع المنتهية في 2017/12/31 وخطة البنك



	т	
3. Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2017	Х	<ol> <li>المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المائية للسنة المائية المنهية في 2017/12/31</li> </ol>
4. Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2017	Х	4. المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنهية في 2017/12/31
5. Approving of the Board of Director's proposal to pay (20%) as cash dividends to the shareholders.	Х	<ol> <li>الموافقة على مقترح مجلس الادارة بشان توزيع أرباح نقدية على</li> <li>المساهمين بلسية (20%) من راس المال.</li> </ol>
6. Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 2017/12/31	х	<ol> <li>ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنهية في 2017/12/31</li> </ol>
7. Approving the appointment of the auditor (Deloitte) Responsible partner "Mr. Shafiq Kamil Batshon license No. 740" for the financial year 2018. And authorizing the board of directors to determine their fees.	Х	7. انتخاب السادة ديلوبت مدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2018 وبكون المدفق المسؤول عن تدقيق حسابات البنك السيد شفيق كميل بطشون ورقم اجازته (740) وتقويض مجلس الادارة بتحديد أتعابهم.
Kindly accept our highly appreciation and respect		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،
Company Name The Housing Bank for Trade and Finance Signature		اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل توقيع
Ihab Saadi		ايهاب السعدي
Chief Execute Officer		الرئيس التنفيذي